



# EXPERIENCES MATTER

我们的经验 成就您的体验



## 8D6N JEOLLANAMDO SOJOURN (SKSJ-KE/D7) 8天6晚全罗南道之旅 (SKSJ-KE/D7)

Valid from Mar 2024  
有效期从 2024 年 03 月

**CITIES: Incheon, Wanju, Jeonju, Sinan, Naju, Suncheon, Damyang, Cheonan, Seoul**  
城市: 仁川, 完州, 全州, 新安, 罗州, 顺天, 潭阳, 天安, 首尔

### Features:

- ✓ Experience Jeonju Hanji paper doll making, Hanbok wearing (Korea traditional costume), Salt making and Hot spring.
- ✓ Admire colorful fields of flowers at the Suncheon Bay Garden.
- ✓ Explore instagrammable hot spot ~ Purple Island, you can spot various shades of purple everywhere you turn.
- ✓ Stroll along Gwangjang Market ~ the oldest traditional market in South Korea.
- ✓ Naganeupseong Folk Village ~ well-preserved cultural landscapes and traditional lifestyles continued from the Joseon Dynasty.
- ✓ See lush foliage at Metasequoia-lined Road and poetic bamboos at Damyang Bamboo Park.
- ✓ Special meals - Jeongdo Korean Meal / Cockle / Bamboo Rice / Ginseng Chicken Soup Michelin Recommended / Marinated Pork BBQ + Kimchi Stew

### 特色:

- ✓ 体验自制全州韩纸娃娃、穿韩服 (韩国传统服装)、制盐和泡温泉。
- ✓ 顺天湾花园 ~ 欣赏五颜六色的花田。
- ✓ 探索 IG 热门景点 ~ 紫岛, 随处可见各种深浅不一的紫色。
- ✓ 漫步于广藏市场 ~ 韩国最古老的传统市场。
- ✓ 乐安邑城 ~ 完好的保存了从朝鲜王朝流传下来的文化景观和传统生活方式。
- ✓ 在水杉林荫道观赏茂盛的树叶, 在潭阳竹园观赏诗意的竹林。
- ✓ 特色美食 - 珍岛韩式餐、蛤蜊、竹筒饭、米其林推荐的人蔘鸡汤、腌猪肉烧烤 + 泡菜汤。

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
1	Kuala Lumpur → Incheon 吉隆坡 → 仁川		
2	Arrive Incheon (189km) - 乘 - Wanju (3km) - 乘 - Jeonju > <b>Mt Daedun</b> (round trip cable car ride + entrance include) ~ is a very popular area for hiking and walking. The mountains are full of fresh green and flowers. (Subject to weather conditions) > <b>Jeonju Hanok Village</b> ~ more than 800 traditional houses have been preserved amidst the modern city. Learn about the Joseon Dynasty which was founded in Jeonju and has influenced much of modern Korea's traditions. > <b>Jeonju Hanji Paper Doll</b> ~ Jeonju has been a major producer of quality hanji paper for more than a thousand years. You will experience hanji paper doll making.	Meal onboard L: Mushroom Hotpot D: Jeonju Bibimbap	Best Western PLUS Hotel, Jeonju - 4* or similar

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	<p>抵达仁川 (189 公里) - 高铁 - 完州 (3 公里) - 高铁 - 全州</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➢ <b>大屯山</b> (含往返缆车 + 门票) ~ 热门景区, 适合爬山和步行, 山上一片青葱翠绿, 也开满了鲜花。(依天气状况而定)。</li> <li>➢ <b>全州韩屋村</b> ~ 这里汇集了 800 多间韩国传统韩屋。全州韩屋村虽然位于瞬息万变的现代都市中, 但依旧保存了韩屋完整的传统面貌。</li> <li>➢ <b>全州韩纸娃娃</b> ~ 全州是生产蕴含着千年精神的韩纸的地方。在这我们将会安排体验制作韩纸娃娃。</li> </ul>	<p>机上用餐 午: 野菌火锅 晚: 全州石锅拌饭</p>	<p>最佳西方 PLUS 酒店, 全州 - 4*或同级</p>
3	<p>Jeonju (146km) - 高铁 - Sinan (84km) - 高铁 - Naju</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➢ <b>Taepyeong Salt Farm</b> (entrance included) ~ is the largest producer of organic sun-dried salt in Korea.</li> <li>➢ <b>Salt Making Experience</b> ~ how to making salt fun process.</li> <li>➢ <b>Salt Cave Healing Centre</b> ~ is an artificial salt cave made purely from the finest salt produced in the Taepyeong Salt Farm. The inside of the cave is always kept at a temperature of 20 to 23°C.</li> <li>➢ <b>Salt Museum</b> ~ inside the museum visitors can get a glimpse of the history and culture of salt, the beneficial information on salt such as minerals and natural sea salts.</li> <li>➢ <b>Jjangtungeo Bridge</b> (entrance included) ~ build with long wooden bridge built above the mud flat, allows visitors to observe mud creatures all without stepping foot in the mud.</li> <li>➢ <b>Purple Island</b> (Banwol Island and Bakji Island entrance included) ~ is a great way to enjoy the coastal walkway along the beautiful sea around the islands.</li> </ul> <p>全州 (146 公里) - 高铁 - 新安 (84 公里) - 高铁 - 罗州</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➢ <b>太平盐田</b> (含门票) ~ 韩国最大的有机晒干盐生产商。</li> <li>➢ <b>体验制盐</b> ~ 深入了解盐的制作过程之乐趣。</li> <li>➢ <b>盐窟治愈中心</b> ~ 仅使用在太平盐田中生产的顶级天日盐建成的人工盐窟。内部温度始终保持在 20~23°C。</li> <li>➢ <b>盐博物馆</b> ~ 内部可以一目了然地观察盐的历史与文化、矿物质与天日盐的制作过程等。</li> <li>➢ <b>弹涂鱼大桥</b> (含门票) ~ 建在泥滩之上的长木桥, 让游客可以在不踩泥浆的情况下观察泥浆生物。</li> <li>➢ <b>紫岛</b> (半月岛 + 巴基岛含门票) ~ 沿着岛屿周围美丽的大海, 享受沿海步道的绝佳体验。</li> </ul>	<p>B: Hotel L: Jeongdo Korean Set Meal D: Korean Army Stew</p> <p>早: 酒店 午: 珍岛韩式套餐 晚: 韩式部队</p>	<p>Centum Hotel, Naju - 4* or similar</p> <p>百年酒店, 罗州 - 4*或同级</p>
4	<p>Naju (52km) - 高铁 - Suncheon</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➢ <b>Naganeupseong Folk Village</b> (entrance included) ~ UNESCO world heritage of the thatched roof house is one of the oldest forms of homes in Korea.</li> <li>➢ <b>Suncheon Bay National Garden</b> (entrance included) ~ it's an ecological wonder home to hundreds of species, and it's even considered one of the top coastal wetlands in the world. Here with number of beautiful gardens and exhibitions.</li> </ul>	<p>B: Hotel L: Cockle Set Meal D: Potatoes Gamjatang</p>	<p>Booyoung Hotel, Suncheon - 4* or similar</p>

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	<ul style="list-style-type: none"> <li>➢ <b>Suncheon Open Film Set</b> (entrance included) ~ it is Pleasant to tour the filming site by walking through the alleys and taking pictures of the unique vibe.</li> </ul> <p>罗州 (52 公里) - ㉠ - 顺天</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➢ <b>乐安邑城</b> (含门票) ~ 参观有着茅草屋顶的房子，是韩国最古老的家园形式之一，也有世界遗产之美誉。</li> <li>➢ <b>顺天湾国家庭园</b> (含门票) ~ 世界上最顶级的沿海湿地之一，有着数百种生物的绝美生态奇观，有着许多美丽的花园和展厅。</li> <li>➢ <b>顺天影视城</b> (含门票) ~ 韩剧外景拍摄地，这里有着 50-80 年代的首尔场景，游客们可以借租穿老式校服拍照留念。</li> </ul>	<p>早：酒店 午：蛤蜊套餐 晚：马铃薯猪骨汤</p>	<p>布阳酒店，顺天 - 4*或同级</p>
5	<p>Suncheon (91km) - ㉠ - Damyang (203km) - ㉠ - Cheonan</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➢ <b>Seomjingang Train Village</b> (entrance included) ~ a train theme park using the old valley city station and abandoned railroad, in addition to placing a train like a toy for tourists to take pictures.</li> <li>➢ <b>Damyang Bamboo Park</b> (entrance included) ~ is a theme park landscaped with bamboo enjoy the walking tour and view the beautiful scenery.</li> <li>➢ <b>Metasequoia-lined Road</b> ~ a beautiful and exotic boulevard that looks like it came straight out of a fairytale.</li> <li>➢ <b>Jimjilbang Experience</b> ~ a cup of Sikhye (Korean sweet rice beverage) and a boiled egg is provided.</li> </ul> <p>顺天 (91 公里) - ㉠ - 潭阳 (203 公里) - ㉠ - 天安</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➢ <b>蟾津江火车村</b> (含门票) ~ 使用旧谷城站和废弃铁路打造的火车主题公园，摆放了一架像玩具的火车供游客拍照。</li> <li>➢ <b>潭阳竹绿苑</b> (含门票) ~ 一个有着满满竹子的主题公园，徒步欣赏竹林的神奇魅力。</li> <li>➢ <b>潭阳水杉林荫大道</b> ~ 走入美丽且充满异国情调的林荫大道，如画般的风景，让人仿佛置身于童话故事中。</li> <li>➢ <b>汗蒸沐浴体验</b> ~ 我们会提供一杯 Sikhye (韩国甜米饮料) 和一颗水煮鸡蛋。</li> </ul>	<p>B: Hotel L: Bamboo Rice Meal D: Sundubu Jjigae with Stone Pot Rice</p> <p>早：酒店 午：竹筒饭 晚：豆腐泡菜汤与石锅饭</p>	<p>Sono Belle Hotel, Cheonan - 4* or similar</p> <p>索诺美丽酒店，天安 - 4*或同级</p>
6	<p>Cheonan (83km) - ㉠ - Seoul</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➢ <b>Korean Folk Village</b> (entrance included) ~ it is a historical village that showcases traditional Korean culture and customs.</li> <li>➢ <b>Namsan Park</b> ~ one of the romantic drama shooting place 《My Love From The Star》 and make a photo stop to the N Seoul Tower &amp; Love Lock Zone.</li> <li>➢ <b>Gwangjang Market</b> ~ is popular with foreign visitors looking to sample some of the best Korean street foods.</li> </ul> <p>天安 (83 公里) - ㉠ - 首尔</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➢ <b>韩国民俗村</b> (含门票) ~ 是一个展示韩国传统文化和民俗的历史村落。</li> <li>➢ <b>南山公园</b> ~ 浪漫韩剧《来自星星的你》拍摄地点。于南山塔及情人锁拍照打卡。</li> <li>➢ <b>广藏市场</b> ~ 最具韩国特色的市场，在外国人眼中是最有人气的美食街。</li> </ul>	<p>B: Hotel L: NIL D: Ginseng Chicken Soup Michelin Recommended</p> <p>早：酒店 午：自理 晚：人蔘鸡汤 米其林推荐</p>	<p>Novotel Ambassador Seoul Hotel, Dongdaemun - 5* or similar</p> <p>诺富特首尔大使酒店，东大门 - 5*或同级</p>

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
7	<p>Seoul (27km) - 靑 - Incheon</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➢ <b>Gyeongbok Palace</b> (entrance included and closed on every Tuesday) ~ walking tour with traditional Hanbok wearing experience. Drive passes the Presidential Blue House.</li> <li>➢ <b>Ginseng Showroom</b> ~ enjoy shopping.</li> <li>➢ <b>Korea Cosmetic Shop</b> ~ enjoy shopping.</li> <li>➢ <b>Healthy Liver Showroom</b> ~ enjoy shopping.</li> <li>➢ <b>Myeongdong Street</b> ~ enjoy shopping.</li> <li>➢ <b>Incheon Chinatown</b> (closed on every Monday) ~ the Chinatown Street is always busy with people for its marvellous traditional Chinese food.</li> </ul> <p>首尔 (27 公里) - 靑 - 仁川</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➢ <b>景福宫</b> (含门票及每逢星期二休业) ~ 体验身穿韩国传统韩服游览景福宫。途径大韩民国的总统府 ~ 青瓦台。</li> <li>➢ <b>高丽人参专卖店</b> ~ 享受购物乐趣。</li> <li>➢ <b>韩国化妆品专卖</b> ~ 享受购物乐趣。</li> <li>➢ <b>健肝保专卖店</b> ~ 享受购物乐趣。</li> <li>➢ <b>明洞街</b> ~ 享受购物乐趣。</li> <li>➢ <b>仁川中华城</b> (每逢星期一休业) ~ 繁华热闹的中华街，有着人们喜爱的中华传统美食。</li> </ul>	<p>B: Hotel L: Marinated Pork BBQ + Kimchi Stew D: Jajangmyeon + Tangsuyuk</p> <p>早：酒店 午：腌猪肉烧烤 + 泡菜汤 晚：炸酱面 + 糖醋腊肉</p>	<p>Ramada Hotel by Wynham, Incheon - 4* or similar</p> <p>华美达酒店，仁川 - 4*或同级</p>
8	<p>Incheon → Kuala Lumpur</p> <p>仁川 → 吉隆坡</p>	<p>B: Hotel Meal onboard</p> <p>早：酒店 机上用餐</p>	

**Other Information:**

1	<b>Total number of meals:-</b>
	Breakfast: 6                      Lunch: 6                      Dinner: 6                      Own Arrangement: 1
2	<b>City of accommodations:</b>
	Jeonju: 1 Night                      Naju: 1 Night                      Suncheon: 1 Night
	Cheonan: 1 Night                      Seoul: 1 Night                      Incheon: 1 Night
3	Seasonality: Spring (Mar - May) / Summer (Jun - Aug) / Autumn (Sep - Nov) / Winter (Dec - Feb)
4	Currency: Korean Won (KRW)
5	Tour commentary will be conducted in Mandarin with simple English or Cantonese translation by Tour Leader.
6	All pictures shown are for illustration purposes only, actual may varies.
7	Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.
8	The itinerary is subject to availability, and Parlo Tours may charge additional fees if needed during the tour.
9	Parlo Tours can modify the sequence, amend, or cancel hotel accommodations, meals, and sightseeing activities in the itinerary due to unforeseen circumstances, such as peak periods, trade fairs, major events, or force majeure.
10	Parlo Tours is not responsible for extra expenses incurred by individuals due to transportation delays, changes, illness, adverse weather conditions, or force majeure. Participants in tour do so at their own risk.
11	Parlo Tours is not liable for omissions or errors in printing or presentation, whether in the itinerary, brochures, or other media. Parlo Tours reserves the right to correct such errors as needed.
12	Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.

